

The image features a dark teal background with delicate eucalyptus branches and leaves framing the central text. The leaves are in various shades of green, from light sage to a deeper forest green, with some showing a silvery underside. The branches are thin and brown, with small, rounded leaves clustered together.

*Brunch &
Bar*
BOHO

WHOLEGRAIN VEGGIE BAGEL

A toasted wholegrain bagel topped with basil pesto, sliced avocado, baked onions, sweet potato slices, beetroot, rucola, microgreens, sea salt & caribbean pepper. (plant based)

Vitalbagel, belegt mit Basilikum-Pesto, Avocadoscheiben, karamelisierten Zwiebeln, Süßkartoffel Scheiben, Randen, Ruccola, Microgreens, Meersalz und karibischem Pfeffer. (vegetarisch – kann auch vegan zubereitet werden)

21,50 CHF

SUNFLOWER SALMON ROYALE

Sunflower bagel topped with poached eggs, rucola, avocado and salmon, finished with a hollandaise sauce, microgreens, sea salt, and Caribbean pepper.

Sonnenblumen-Bagel, belegt mit pochierten Eiern Ruccola, Avocado und Lachs, verfeinert mit einer großzügigen Portion Hollandaise-Sauce, Microgreens, Meersalz und karibischem Pfeffer.

23,50 CHF

BOHEMIAN BACON & HASH

Sesame bagel spread with peanut butter, layered with rucola and sweet caramelized onions. Topped with roasted bacon, crispy hashbrowns, and poached eggs. Finished with hollandaise sauce, sea salt, caribbean pepper, and microgreens.

Sesam-Bagel, bestrichen mit Erdnussbutter, geschichtet mit cremigem Spinat und süßen karamellisierten Zwiebeln. Belegt mit gebratenem Speck, knusprigen Rösti und pochierten Eiern. Abgerundet mit Hollandaise-Sauce, Meersalz, Pfeffer und Microgreens.

22,50 CHF

BOHEMIAN EGG & HASH

Sunflower bagel spread with creamy peanut butter, layered with creamy spinach and sweet caramelized onions. Topped with hashbrowns, and poached eggs. Finished with hollandaise sauce, sea salt, caribbean pepper, and microgreens.

Sonnenblumen-Bagel, bestrichen mit Erdnussbutter, geschichtet mit cremigem Spinat und süßen karamellisierten Zwiebeln. Belegt mit Rösti und pochierten Eiern. Abgerundet mit Hollandaise-Sauce, Meersalz, Pfeffer und Microgreens.

21,50 CHF

BOHEMIAN OMELETTE

Two eggs with Gruyère, peppers, finished with caramelized onions and rucola.

Zwei Eier mit Gruyère mit Paprika, Rucola und verfeinert mit karamellisierten Zwiebeln.

12,50 CHF

BOHO BREZ`N

Brezn mit hausgemachtem Obatzda

Pretzel with homemade Obatzda

10,50 CHF

THE SNEAKY SNACK

Freshly toasted wholegrain bagel, spread with cream cheese, topped with cucumber slices—makes this a deliciously sneaky snack!

Vitalbagel, bestrichen mit Frischkäse und belegt mit Gurkenscheiben – ein einfacher Snack für den kleinen hunger!

12,50 CHF

SIDES & SWEETS

CINNAMON FRANZBRÖTCHEN

Cinnamon Franzbrötchen

Flaky, buttery pastry filled with cinnamon and sugar – a beloved classic from Hamburg.

Blättrig-buttriges Gebäck mit feiner Zimt-Zucker-Füllung – ein norddeutscher Klassiker.

6,50 CHF

PASTEL DE NATA

Traditional Portuguese custard tart with a crisp, flaky pastry and creamy vanilla custard, lightly caramelized on top.

Traditionelles portugiesisches Blätterteigtörtchen mit cremiger Vanillepudding-Füllung und karamellisierter Oberfläche.

5,50 CHF

BRUSSELS WAFFLE VANILLA ICE CREAM & STRAWBERRIES

Brussels Waffle with Vanilla Ice Cream & Strawberries

Crispy, fluffy waffle served with creamy vanilla ice cream and fresh strawberries.

Brüsseler Waffel mit Vanilleeis & Erdbeeren

Knusprig-lockere Waffel, serviert mit cremigem Vanilleeis und frischen Erdbeeren.

12,50 CHF

SIDES

SCRAMBLED EGGS / RÜHREIER

5,50 CHF

BAGEL / CROISSANT/ BREZEL

3,00 CHF

DRINKS

Brunch & Bar BOHO

COFFEE

KAFFEE	5,50 CHF
ESPRESSO	4,50 CHF
ESPRESSO DOPPIO	5,50 CHF
CAPPUCCINO	5,50 CHF
FLAT WHITE	6,00 CHF
AMERICANO	6,00 CHF
LATTE MACCHIATO	6,00 CHF
SCHOGGI	6,00 CHF
MATCHA LATTE	8,00 CHF

*AVAILABLE WITH OAT MILK OR COWMILK

TEE

FRISCHER MINZTEE	6,00 CHF
FRISCHER ZITRONENTEE	6,00 CHF
FRISCHER INGWERTEE	6,00 CHF
SCHWARZTEE	6,00 CHF

KALTER KAFFEE

ICED COFFEE	6,00 CHF
ICED LATTE MACCHIATO	8,00 CHF
ICED MATCHA MACCHIATO	8,00 CHF

SÄFTE

ORANGENSAFT	7,00 CHF
APFELSAFT	7,00 CHF
PINK GRAPEFRUIT	7,00 CHF

SOFTS

APFELSCHORLE	6,00 CHF
BOHEMIAN EISTEE	6,00 CHF
GAZOSA AMARA	7,50 CHF
COLA / COLA LIGHT	7,50 CHF
GINGER BEER	6,00 CHF
KARAFFE WASSER UNLIMITED	10,00 CHF
BOTTLE MINERAL	12,00 CHF

BUBBLES

BOHEMIAN SUNRISE (ORANGEJUICE,
GRAPEFRUIT JUICE, VANILLESIRUP &
PROSECCO

BOHEMIAN SUNSET (HIBISKUSBLÜTEN
SIRUP , PROSECCO, MINERALWATER,
MINT)

MIMOSA 14,00 CHF

BOTTLES

MIRAVAL BOTTLE 0.75L 70,00 CHF
Cote De Provence, Rose

PROSECCO 60,00 CHF